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Abstract (en)
A flat coil for a device for the contact-free disintegration of concretions in the bodies of living organisms with the aid of shock waves in a fluid,
having a coil former, a metallic diaphragm arranged in front of the coil, and insulation between the coil and diaphragm. The winding of the coil is
constructed from a number of wires while maintaining the number of turns, the individual wires per turn being parallel and the diameter of the wires
being reduced with respect to a single wire turn in accordance with the number of wires per turn. <IMAGE>

Abstract (de)
Flachspule für eine Vorrichtung zum berührungslosen Zertrümmern von in Körpern von Lebewesen sich befindenden Konkrementen mit Hilfe von
Stoßwellen in einer Flüssigkeit, mit einem Spulenträger, einer vor der Spule angeordneten metallischen Membran und einer Isolation zwischen
Spule und Membran. Die Wicklung der Spule ist unter Einhaltung der Windungszahl mehrdrähtig ausgebildet, wobei die einzelnen Drähte je
Windung parallel sind und der Durchmesser der Drähte entsprechend der Anzahl der Drähte je Windung gegenüber einer Eindrahtwindung reduziert
ist.
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